
 

Nu har vi i två år kört med tävlingsjakt och jag ser inte några fördelar med den jaktformen.  
Lämnar härmed ett förslag som jag starkt rekommenderar att ni tittar på. 
Vi kan för formalians skull kalla det för en motion. 
Samtliga älgar läggs i en pott. Första skjutna djuret skall vara kalv. 
Nästa djur vuxen sedan kalv osv. 
Detta är också en form av avlysningsjakt, där alla får en chans att vara med. 
Vinsten av att jaga på detta sätt är att det ej behöver delas ut älgar utöver det som ryms i 
älgskötselplanen, samt att det största uttaget av skjutna djur görs på älgbärande mark. 
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